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1715 aláírást, valamint a jelenlegi kutyamenhely állapotát bemutató dokumentációt adtak át
kedden délelőtt a polgármesteri hivatalban Benedek Árpád Csaba alpolgármesternek Bartha
Annamária
és 
Király Krisztina
, az Ebremény Egyesület tagjai.

  

„A kóborkutya-probléma Udvarhelyen nagyon aktuális, idefele jövet, a hivatal előtt is volt három.
Ez nemcsak az állatszeretőnek, hanem minden udvarhelyi lakosnak a problémája, hiszen a
kutyának nincs amit keressen az utcán vagy a játszótéren. Ezek a kutyák nem hibásak azért,
mert az utcára kerültek, rengeteg a felelőtlen kutyatartó gazda. A polgármesteri hivatal is
próbálja a dolgát végezni, begyűjteni a kutyákat, de a mostani menhely egyszerűen nem
alkalmas. Nem arról van szó, hogy az ott dolgozó személyzet nem végezné a munkáját, hanem
az a hely úgy rossz, ahogy van, és lakott területen is van" - fejtette ki a találkozót megelőzően
Bartha Annamária.

  

A két hölgy a petíció iktatása után Benedek Árpád Csaba alpolgármesterrel, Tikosi László
műszaki igazgatóval és 
Bálint Attila
sajtószóvivővel ült le tárgyalni. A megbeszélést követően arról tájékoztatták portálunkat, hogy
tervezik egy nyitvatartási program kifüggesztését a jelenlegi kutyamenhelyen (II. Rákóczi
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Ferenc utca 78. szám), valamint a megvalósíthatósági tanulmány elkészítése után megbeszélik
az új menhely terveit.

  

„Miután a megvalósíthatósági tanulmányt az önkormányzat elfogadja, terveink szerint a jövő évi
beruházási listán szerepelni fog az új menhely elkészítése. Mindez a kóbor kutyák számára
biztosítana jobb körülményeket, és ezáltal a város közbiztonsága is nagymértékben javulna" –
mondta Benedek Árpád Csaba alpolgármester, utalva arra, hogy a polgármesteri hivatal tervezi
egy korszerű, az EU-s normáknak megfelelő menhely megépítését.

  

A menhelyen jelenleg húsz gazdátlan kutya várja az örökbefogadókat, idén öt kutyát fogadtak
örökbe. Az Ebremény nél szintén lehet kutyákat örökbe fogadni.
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https://www.facebook.com/Asociatia-EbRem%C3%A9ny-%C3%81llatv%C3%A9d%C5%91-Egyes%C3%BClet-143903185677000/?fref=ts

